以指定 email/LINE ID 執行雙因子身分驗證之授權書
Authorization Letter for Executing Two-Factor Authentication via Designated Email/LINE ID

致 LY Corporation
To: LY Corporation

本公司（即授權人）授權以本文件指定之電子郵件或LINE ID，用於貴公司依《詐欺犯罪危害防制條例》要求，執行以一次性密碼（OTP）所為之雙因子身分驗證程序。本公司特此確認並同意下列事項：
Our company (“Principal”) hereby authorizes the use of the email or LINE ID specified in this document to execute the two-factor authentication process using One-Time Passwords (OTP) as required by your company under the Fraud Crime Hazard Prevention Act of Taiwan. Our company hereby confirms and agrees to the following terms:

1. 授權目的 (Purpose of Authorization)：
   本授權書旨在授權下列電子郵件地址及LINE ID用於接收並處理身分驗證程序中的一次性密碼，確保符合《詐欺犯罪危害防制條例》之要求。
   This letter of authorization is intended to authorize the designated email address and LINE ID to receive and process One-Time Passwords in the identity verification process, ensuring compliance with the requirements of the under the Fraud Crime Hazard Prevention Act of Taiwan.

2. 授權範圍 (Scope of Authorization)：
   - 電子郵件地址 (email)：
   - LINE ID：___________

3. 授權期限 (Duration of Authorization)：
   本授權自簽署日起生效，直至本公司書面撤銷為止。
   This authorization is effective from the date of signing and will remain in effect until our company revokes it in writing.

4. 責任聲明 (Disclaimer of Liability)：
   本公司確認，所提供之電子郵件地址及LINE ID為本公司合法擁有或控制，或為本公司委託或授權之他公司（包括但不限於本公司之代理人）所擁有或控制，並將負責其使用過程中的所有行為及後果。
   Our company confirms that the provided email address and LINE ID are either legally owned or controlled by our company or legally owned or controlled by the other company entrusted or engaged by our company (including but not limited to the agent of our company)and we will be responsible for all actions and consequences arising from their use.

5. 資料保密 (Data Confidentiality)：
   本公司承諾將妥善保管與本授權相關之所有資料，並遵循相關法規之保密要求。
   Our company commits to properly safeguarding all data related to this authorization and complying with relevant legal confidentiality requirements.

6. 聯繫資訊 (Contact Information)：
   如有任何問題或需進一步確認，請聯繫本公司代表：
   For any questions or further confirmation, please contact our company representative:
   - 姓名 (Name)：___________
   - 職位 (Position)：___________
   - 聯絡電話 (Contact Phone)：___________
   - 電子郵件 (Email)：

本公司特此聲明，以上所述內容均為真實及準確。
Our company hereby declares that the above statements are true and accurate.

此致
Sincerely

_________________________
（授權人公司名稱 Company Name of the Principal）

_________________________
（授權人公司用印 Company Seal of the Principal）

_________________________
（授權人公司代表姓名Name of the Representative of the Principal）

_________________________
（授權人公司代表之職位  Position of the Representative of the Principal）

_________________________
（授權人公司代表之用印Seal of the Representative of the Principal）

日期 (Date)：___________

